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ПРОТОКОЛ 

от 

проведено заседание на ПК по Бюджет, финанси и данъчна политика (БФДП) 

 

Днес, 26.07.2024 г. (петък), от 15.30 ч., в кабинета на председателя на ОбС, се проведе 

заседание на ПК по БФДП, в състав: 

 

 ПК по БФДП присъства Отсъства забележка 

1. Иван Батов – председател     

2. Мариана Вълкова– зам.-председател     

3. Стоян Стоянов- член     

4. Александър Алексиев - член     

5. Христо Кюркчиев - член     

6. Александър Горчев     

 

 В заседанието участваха инж. Янко Йорданов – кмет на общината и Ан. Асенова – 

председател на ОбС. 

 От заседанието по уважителни причини отсъства Христо Кюркчиев. 

 Заседанието се откри и ръководи от Иван Батов – председател на ПК по БФДП. 

 Председателят на комисията представи дневния ред и даде думата за предложения по 

него. 

 Предложения по дневния ред не постъпиха. 

 Г-н Ив. Батов предложи прекратяване на разискванията по дневния ред. 

 С 5 гл. „за” предложението се прие. 

 Председателят подложи на гласуване предложения дневен ред. 

 С 5 гл. „за” се прие следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

1- 1. Докладна записка от Ан. Асенова – председател на ОбС, относно отчет за дейността на 

ОбС – Велики Преслав за периода 01.01.2024 г. – 30.06.2024 г. 

2- 2. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно Отчет за 

изпълнение решенията на ОбС - Велики Преслав за периода м. януари – юни 2024 г. 

3- 6. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно промяна на 

бюджет 2024 г. 

4- 7. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно одобряване на 

командировъчни разходи за периода 01.06.2024 - 30.06.2024 година.     

5- 9. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно обществено 

обсъждане за определяне на терен за изграждане на приют за безстопанствени животни. 

6- 10. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно одобряване на 

еднократно обезщетение за учредяване на сервитут в ПИ общинска собственост, находящи 

се в землищата на гр. Велики Преслав, с. Миланово, с. Хан Крум и с. Троица общ. Велики 

Преслав, област Шумен, за право на прокарване и преминаване за обект 

„РЕКОНСТРУКЦИЯ НА ДОВЕЖДАЩ ВОДОПРОВОД ОТ ЯЗ. ТИЧА ДО НВ 13000-ГРАД 

ШУМЕН“ – УЧАСТЪК ОТ РШ ТЪРГОВИЩЕ (ПИ № 58222.501.5) ДО ПС 1300 (ПИ № 

83510.555.2) определени от комисия назначена на основание чл. 210 от ЗУТ, със Заповед № 

РД-00-295/10.08.2022 г. на кмета на община Велики Преслав. 

 

 

По т. 1: отчет за дейността на ОбС – Велики Преслав за периода 01.01.2024 г. – 30.06.2024 г. 

Г-жа Асенова представи отчета за дейността на ОбС и допълни, че в решение № 65 е 

допусната техническа грешка в изписването на текста на решението и същото следва да се 
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чете: „Правилник за еднократно финансово стимулиране на родители за насърчаване на 

раждаемостта и подпомагането на отглеждането на деца на територията на община Велики 

Преслав“ и в т.3 от Очета, Присъствия и отсъствия на общински съветници от заседания на 

ПК, отсъствието на г-н Андрей Андреев на 04.04.2024 г. – 2 заседания, да се чете „отсъствие 

на г-н Ангел Ангелов на 04.04.2024 г. – 2 заседания“.  

Ал. Горчев взе отношение и предложи през следващия отчетен период в Отчета, в т. 3 да се 

включи и броя на всички проведени заседания на временните комисии.  

 Разискванията бяха прекратени с 5 гл. „за“. 

 С 5 гл. „за” решението бе прието. 

 

По т.2 Отчет за изпълнение решенията на ОбС - Велики Преслав за периода м. януари – юни 

2024 г. 

 Отношение по докладната взе д-р Алексиев. Той изказа мнение, че отчетът е пълен, 

без забележки и го приема. 

 Разискванията бяха прекратени с 5 гл. „за“. 

 С 5 гл. „за” решението бе прието. 

 

По т.3: промяна на бюджет 2024 г. 

 Разискванията бяха прекратени с 5 гл. „за“. 

 С 5 гл. „за” решението бе прието. 

 

По т.4: одобряване на командировъчни разходи за периода 01.06.2024 - 30.06.2024 година. 

 Разискванията бяха прекратени с 5 гл. „за“. 

 С 5 гл. „за” решението бе прието. 

 

По т.5: обществено обсъждане за определяне на терен за изграждане на приют за 

безстопанствени животни. 

Ал. Горчев взе отношение по докладната и постави въпрос – тъй като изграждането на 

приюта ще бъде трудоемка и финансово необезпечена дейност, която няма да струва по-

малко то 70-80 хил. лв., има ли яснота с каква финансова помощ ще участват НПО 

„Милосърдие“. 

На поставения въпрос кметът инж. Йорданов отговори. 

Отношение взе и г-н Ив. Батов, който изказа мнение: „с оглед на изнесените резултати от 

анкетното проучване се вижда, че има граждани с обратна позиция – жителите на с. Мостич, 

които са против решението за изграждане на приют. Г-н Батов заяви, че ще се въздържи при 

гласуване на I – ви вариант за решение, защото където и да бъде предложен парцел, винаги 

ще има недоволни граждани. 

 Разискванията бяха прекратени с 5 гл. „за“. 

 С 4 гл. „за” и 1 гл. „въздържал се“ - I-ви вариант на решение – да се изгради 

приют, бе приет. 

 Г-н Горчев предложи да се гласува и II-ри вариант на решение. 

 Подложен на гласуване бе и II-ри вариант на решение. 

 С 4 гл. „против” и 1 гл. „въздържал се“ - II-ри вариант на решение не бе приет. 

 

По т.6: одобряване на еднократно обезщетение за учредяване на сервитут в ПИ общинска 

собственост в землищата на гр. Велики Преслав, с. Миланово, с. Хан Крум и с. Троица общ. 

Велики Преслав, за право на прокарване и преминаване за обект „РЕКОНСТРУКЦИЯ НА 

ДОВЕЖДАЩ ВОДОПРОВОД ОТ ЯЗ. ТИЧА ДО НВ 13000-ГРАД ШУМЕН“ – УЧАСТЪК 

ОТ РШ ТЪРГОВИЩЕ (ПИ № 58222.501.5) ДО ПС 1300 (ПИ № 83510.555.2) определени от 

комисия назначена на основание чл. 210 от ЗУТ, със Заповед № РД-00-295/10.08.2022 г. на 

кмета на община Велики Преслав. 

Ал. Горчев взе отношение по докладната и изказа мнение против определения от оценител 
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размер на обезщетението за учредяването на сервитут. Г-н Горчев допълни, че направената 

пазарна оценка е твърде ниска и ние като Община губим възможността в последствие 

засегнатите земи да ги отдаваме под наем или аренда, и с приемането на това решение, много 

лесно предаваме интересите на Общината. 

Мнение в подкрепа на изказването на г-н Горчев относно ниското обезщетение изказа и г-н 

Батов.   

 Разискванията бяха прекратени с 5 гл. „за“. 

 С 4 гл. „за” и 1 гл. „против“ решението бе прието. 

 

 

 

 Поради изчерпване на дневния ред, заседанието бе закрито в 16,15 ч. 

 Настоящият протокол е изготвен в един екземпляр. 

 

 

 Ив. Батов, п 

 Председател на ПК по БФДП 

 

 

 Изготвил: Т. Янкова – гл. спец АО в ОбС 

 


